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O = Orientering / B = Beslutning 

 

17:00 – 17:30 Orientering om beslutning for kommende 7. årgang i forbindelse 

med kapacitetsudfordringer frem til 2027 på afdeling Lundebjerg 

(O) 

 

Nana fremlagde 4 scenarier til at løse udfordringen med 

manglende klasselokaler på LU frem til 2027, hvor ombygningen står 

klar til en 3 – sporet afdeling. I fremlæggelsen blev fordele og 

ulemper ved scenarier ridset om. Det er behandlet i skolens MED – 

udvalg for at kvalificere beslutningen. Nana orienterede om, at 

skolens ledelse på den baggrund havde beslutte at løse 

udfordringen således:  

 

Skoleåret 25/26: Afd. Lundebjergs natur/teknologi lokale anvendes 

til det manglende klasselokale. Der arbejdes på fleksible løsninger til 

anvendelse af de materialer, der er i lokalet (f.eks. materialevogne 

til udlån). 
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Skoleåret 26/27: Natur/ teknologilokalet anvendes fortsat til 

klasselokale og de sidste klasse lokale forventes at kunne findes 

under ombygningen, da Ordblindeinstituttet fraflytter foråret 2026. 

 

Nana orienterede også om, at der er taget en beslutning om ikke at 

danne klasser på tværs af matriklerne frem til 2027 på grund af den 

omfattende ombygningsproces på Lundebjerg. Det vurderes, at de 

fysiske udfordringer vil stå i vejen for en god opstart for elever fra 

modsatte matrikel. Der dannes fortsat nye 7. klasser på hver 

matrikel.  

 

Bestyrelsen havde følgende opmærksomheder: 

 Det er vigtigt med en hurtig udmelding til forældrene på 

nuværende 6. årgang 

 Det er også vigtigt at have en opmærksomhed på elever, 

der ønsker matrikelskifte, og hvilke kriterier der er for 

muligheden.  

 

Ledelsen mødes 3. januar og samler op på opmærksomhederne og 

justerer procesplanen. Elever og forældre på 6. årgang orienteres i 

uge 2 om, at der dannes nye klasser matrikelvis frem til 2027. De 

modtager grundig information om processen i uge 8. 
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Emner til behandling på fremtidige skolebestyrelsesmøder (ikke prioritet rækkefølge) 

 

 

 

Emne  

Lovpligtige principper 

– Identificere de manglende 

– Lav en plan for udarbejdelse  

Mulige principper  

– Identificere behov og ønsker 

– Lav en plan for udarbejdelse 

Forældreinddragelse 

– Dialog om behov og ønsker 

Skolefritidsordning 

– Dialog om inddragelse af skolefritidsordning (BFO, Fritter, ungdomsklub osv.), sikre et 

fælles arbejde før, under og efter skoledagen.  

Dialog om digitaladfærd  

- Hvad skal digitale medier bruges til, og i hvor stort omfang skal det være en del af 

undervisningen og dagligdagen i skolen (skoletid, frikvarter, fritidsordning) - skole medier / 

privat medier 

Opfølgning på klassedannelse i 6.-7. klasse 

- Erfaringer og status fra de seneste år 

Gallafest på Skovlunde Skole 

- Dialog om skolens rolle i Gallafest i 9. klasse 

Højt begavede elever 

- Hvordan kan Skovlunde Skole skabe de bedste rammer for højt begavede elever 

- Medtage erfaringer fra andre skoler 

Revidering af løsningen ”Sund skolemad” 

- Er løsningen tilfredsstillende, og skal der i givet fald findes en anden løsning 


